
Klub Radnych 

Prawo i Sprawiedliwość 

w Radzie Powiatu Grodziskiego 

Grodzisk Mazowiecki, 31 października 2024 r. 

Szanowny Pan 

Sławomir Kamiński 

Przewodniczący Rady Powiatu Grodziskiego 

na podstawie § 21 Statutu Powiatu Grodziskiego zwracam się za Pana pośrednictwem z interpelacją skierowaną 

do Starosty Powiatu Grodziskiego 

INTERPELACJA 

w sprawie wprowadzenia płatności zbliżeniowych w autobusach Grodziskich przewozów Autobusowych 

Działając na prośbę mieszkańców naszego powiatu zwracam się z uprzejmą prośbą o podjęcie działań mających 

na celu wprowadzenie płatności zbliżeniowych w autobusach GPA. 

Płatności zbliżeniowe są obecnie jednym z najpowszechniejszych systemów dokonywania płatności. Pasażerowie 

korzystają z tego systemu w wielu miejscach. Jest on niezawodny i szybki. Dużym odsetkiem podróżnych GPA jest 

młodzież korzystająca z płatności zbliżeniowych za pomocą telefonu lub zegarka. Jestem przekonany, że wprowadzenie 

takiego rozwiązania przyspieszy obsługę pasażerów. Opcjonalnie proszę o rozważenie możliwości wprowadzenia zakupu 

biletów za pomocą kodu QR i odpowiedniej aplikacji, tak jak ma to miejsce np. w ZTM Warszawa. 
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